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REFERAT 

Tilstede: udvalget, Sif (Farum GF) og Betina Juul Nielsen (kontoret). 

1. Valg af dirigent 

Betina Juul Nielsen. 

2. Beretning 

Formanden henviste til den udsendte skriftlige beretning. 

 

3. Regnskab 

Bente henviste til det udsendte regnskab. 

Der var ingen spørgsmål. 

4. Strategi 

Ulla gennemgik udvalgets to indsatsområder 2020: 

1. Dommeruddannelse 

2. nye foreninger ind i sporten 

5. Budget 

Bente gennemgik budget 2020, der ender ud med et forventet underskud på 

52.000 kr. 

6. Indkomne forslag 

Intet. 

7. Eventuelt 

Sif, Farum GF ønsker afklaring mht. om de skal være vært for DM for 

begynderrække 2021. Udvalget vender tilbage med svar så hurtigt de kan. 

 

Der mangler cases omkring Rope Skipping på GymTræner 1 Basis og GymTræner 2 

Basis. Instruktøren bør ’tilrette’ cases afhængig af kursister. 

 

Kan årskalenderen evt. komme ud tidligere end den gør nu? Udvalget planlægger 

fremadrettet kun for et år ad gangen pga. ønsket fleksibilitet samt melding fra int. 

rope organisationer. 

 

Bedømmelsesreglementet følger det int. reglement, men tilpasse dansk kontekst. 

 

Der mangler målgruppedefinition på hjemmesideomtalen på de to infoaftener om 

reglement. 

 

Opklarende spørgsmål til dommerbøder for Farum GF. 
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